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Stand	van	zaken	motie:	Onderzoek	naar
mogelijkheden	openbare	toiletten
Op	30	november	2023	heeft	uw	raad	een	motie	aangenomen	waarin	wordt	verzocht	om	een
onderzoek	te	laten	verrichten	naar	wenselijkheid	en	kosten	van	openbare	toiletvoorzieningen	in
de	acht	kernen	van	de	gemeente	Bergen.	Verzocht	werd	om	de	resultaten	uiterlijk	2	april	2024
af	te	ronden	en	de	resultaten	in	Q2	voor	te	leggen	aan	de	gemeenteraad.

Zoals	verzocht,	is	in	opdracht	van	het	college	een	onderzoeksbureau	ingeschakeld	om	deze
taak	uit	te	voeren.	Dat	proces	heeft	langer	geduurd	dan	beoogd.	Het	gekozen	bureau	heeft	nu
aangegeven	dat	ze	tot	het	einde	van	het	tweede	kwartaal	van	dit	jaar	nodig	heeft	om	het
onderzoek	naar	behoren	af	te	ronden.

Hoewel	dit	afwijkt	van	de	oorspronkelijke	planning	in	de	motie,	werken	we	er	naar	toe	de
resultaten,	inclusief	een	presentatie,	nog	vóór	het	zomerreces	aan	uw	raad	voor	te	leggen.

Eerste	klimaatnieuwsbrief	van	2024
Bijlage
Klimaatnieuwsbief	1	-	2024

Stand	van	zaken	project	Voetbalfusie	VV	Egmond
Aanleiding
Op	6	juli	2023	heeft	de	raad	budget	beschikbaar	gesteld	om	nader	onderzoek	te	doen	naar
sportcomplex	De	Hogedijk	als	voorkeurslocatie	voor	de	fusievereniging	VV	Egmond.	In	deze
raadsinformatiebrief	brengen	wij	u	graag	op	de	hoogte	van	de	voortgang	die	is	geboekt	sinds
afgelopen	zomer.

Ontwerp
In	samenwerking	met	een	ingenieursbureau	en	de	bouwcommissie	van	de	fusievereniging	zijn
diverse	varianten	onderzocht	voor	de	inrichting	van	sportcomplex	Hogedijk.	Uitgangspunt	was
hierbij	de	realisatie	van	minimaal	vier	en	maximaal	vijf	velden	binnen	de	grenzen	van	het
bestaande	sportcomplex.	Hierbij	was	het	vigerende	bestemmingsplan	leidend.

Na	afweging	van	diverse	varianten	is	in	samenspraak	met	het	bestuur	van	VV	Egmond	één
variant	naar	voren	gekomen	die	de	voorkeur	heeft	van	zowel	de	gemeente	als	de
fusievereniging.	Deze	variant	wordt	verder	uitgewerkt.	Hierbij	zijn	vijf	velden	mogelijk	op
sportcomplex	Hogedijk,	waarvan	vier	grasvelden	en	één	kunstgrasveld	en	voldoende	ruimte
voor	inpassing	van	een	clubgebouw	en	(fiets)parkeren.

De	bouwcommissie	van	de	fusievereniging	heeft	samen	met	hun	architect	diverse	ontwerpen
gemaakt	voor	een	nieuw	clubgebouw.	Inmiddels	is	er	ook	een	schetsontwerp	dat	verder
uitgewerkt	wordt	naar	een	voorlopig	ontwerp.

Het	afgelopen	halfjaar	zijn	de	ontwerpen	voor	het	sportcomplex	Hogedijk	een	stap	verder
gebracht	en	is	de	uitkomst	dat	het	programma	van	eisen	binnen	het	complex	past.	De
ontwerpen	van	het	sportcomplex	en	het	clubgebouw	zullen	in	de	verdere	uitwerking	ook	worden
gedeeld	en	besproken	met	de	leden	van	de	voetbalverenigingen,	de	besturen	van	de
dorpsverenigingen	en	de	ondernemersverenigingen,	de	fietsersbond,	de	adviesraad	sociaal
domein,	het	sociaal	platform	De	Egmonden	en	de	sportraad.

Onderzoeken
Zoals	in	het	raadsvoorstel	van	juli	2023	is	opgenomen,	wordt	er	aandacht	besteed	aan	een
aantal	zaken:

Verkeersafwikkeling	en	verkeersveiligheid.
Een	aparte	entree	voor	langzaamverkeer.
Vergroten	van	kansen	op	sociaal-maatschappelijke	relevantie	van	het	sportcomplex.
Impact	spuitzonering	op	activiteiten	op	het	sportcomplex	en	bijbehorende
oplossingsrichtingen.

Op	deze	aandachtsgebieden	zijn	ook	stappen	gezet.

Verkeer
In	navolging	van	het	besluit	van	de	gemeenteraad	is	een	verkeersonderzoek	uitgezet	bij	Royal
Haskoning	DHV.	Een	eerste	concept	van	het	onderzoek	hebben	wij	inmiddels	ontvangen.

Bij	het	ontwerpen	van	het	nieuwe	sportcomplex	is	ook	gekeken	naar	verschillende
verkeersontsluitingen	voor	zowel	gemotoriseerde	voertuigen	als	een	langzaamverkeer	route.	In
het	voorlopige	ontwerp	is	een	langzaamverkeer	route	opgenomen.	Deze	wordt	nader
uitgewerkt,	net	als	de	uitkomsten	van	het	verkeersonderzoek	en	krijgt	zijn	uiteindelijke
uitwerking	in	het	Definitief	Ontwerp	van	het	sportcomplex.

Spuitzone
Voor	het	onderzoeken	van	de	impact	van	de	spuitzoneringen	op	de	activiteiten	op	het
sportcomplex	is	opdracht	gegeven	aan	Adromi.	Zij	hebben	nader	onderzoek	gedaan	naar	de
spuitzonering	rondom	het	sportcomplex	en	de	gevolgen	van	het	spuiten	van
gewasbestrijdingsmiddelen.	Hiervoor	hebben	zij	een	rapport	uitgebracht	en	de	adviezen	worden
meegenomen	in	de	verdere	uitwerking	van	het	ontwerp.

Sociaal	plan
De	vraag	naar	het	vergroten	van	de	kansen	op	sociaal	maatschappelijke	relevantie	van	het
sportcomplex	wordt	meegenomen	in	een	onderzoek	naar	de	maatschappelijke	activiteiten	in
Egmond	aan	Zee.	Er	is	aansluiting	gezocht	bij	de	motie	waarin	de	raad	het	college	verzoekt
sportieve	evenementen	die	nu	plaatsvinden,	op	de	huidige	complexen	toe	te	blijven	staan	en
waar	nodig	(mede)	te	faciliteren	en	een	apart	project	te	starten	voor	de	invulling	van	de
vrijkomende	locaties.

Hiervoor	is	inmiddels	een	opdracht	opgesteld	die	wordt	uitgezet,	waarbij	wordt	gekeken	welke
maatschappelijke	partijen	actief	zijn	en	welke	huisvestingsbehoefte	er	is.	Bij	dit	onderzoek
worden	ook	de	inwoners	van	Egmond	betrokken.	De	uitkomsten	van	dit	onderzoek	worden
meegenomen	in	het	ontwerp	van	het	clubgebouw.	Met	het	bestuur	van	VV	Egmond	is	ook
gesproken	over	het	multifunctioneel	gebruik	van	het	sportpark	en	zij	staan	positief	tegenover	het
gebruik	van	het	clubgebouw	door	andere	(maatschappelijke)	instellingen.

Financiën
Tijdens	de	raadsvergadering	van	6	juli	2023	is	investeringsbudget	beschikbaar	gesteld.
Vooralsnog	is	dat	toereikend	om	de	ontwerpen	uit	te	werken	en	onderzoeken	uit	te	voeren.

Voor	het	voorlopig	ontwerp	is	inmiddels	ook	een	raming	gemaakt	voor	de	investering	in	de
aanleg	van	het	nieuwe	sportcomplex.	De	investeringen	voor	de	aanleg	van	het	nieuwe
sportcomplex	liggen	in	lijn	met	de	kosten	voor	het	sportcomplex	aan	de	Egmonderstraatweg	en
de	kosten	zijn	hiermee	geactualiseerd	naar	het	huidige	prijspeil.

Ook	worden	momenteel	gesprekken	gevoerd	met	het	bestuur	van	VV	Egmond	over	de
investeringskosten	voor	de	bouw	van	het	clubgebouw.	De	kosten	voor	de	realisatie	van	het
clubgebouw	komen	voor	rekening	van	de	vereniging.	Wij	bekijken	met	het	bestuur	op	welke
wijze	dit	gefinancierd	kan	worden	en	of	de	kosten	gedragen	kunnen	worden	de	vereniging.

Tussen	de	gemeente	en	de	drie	voetbalvereniging	is	in	2016	een	samenwerkingsovereenkomst
gesloten	inclusief	financiële	afspraken.	De	samenwerkingsovereenkomst	uit	2016	ziet	op	de
realisatie	van	een	nieuw	sportcomplex	aan	de	Egmonderstraatweg.	Het	bestuur	van	VV
Egmond	en	de	gemeente	werken	aan	een	herziening	van	de	samenwerkingsovereenkomst	en
actualiseren	de	afspraken	welke	betrekking	hebben	op	sportcomplex	de	Hogedijk,	de
samenwerkingen	en	processtappen	en	de	financiën.

Planning
Wij	werken	door	aan	de	verdere	uitwerking	van	het	sportcomplex.	Hierbij	brengen	wij	het
voorlopig	ontwerp	naar	een	definitief	ontwerp,	waarbij	we	de	uitkomsten	van	de	diverse
onderzoeken	meenemen	in	de	uitwerking.	Dit	doen	wij	in	samenwerking	met	het	bestuur	en	de
bouwcommissie	van	de	VV	Egmond.

Wij	verwachten	in	juni	2024		een	definitief	ontwerp	te	hebben	voor	het	sportcomplex	en	het
clubgebouw.	Wij	hebben	dan	ook	de	investeringskosten	in	beeld	voor	de	aanleg	van	het
sportcomplex.	Wij	leggen	dit	dan	aan	u	voor	ter	besluitvorming	voor	het	zomerreces	van	2024.

Ook	het	definitief	ontwerp	voor	het	clubgebouw	zal	dan	gereed	zijn,	waaronder	ook	de	kosten
voor	de	bouw	van	het	gebouw	en	de	financiering	hiervan	door	VV	Egmond.

Na	de	zomer	van	de	2024	zal	dan	de	omgevingsvergunning	kunnen	worden	aangevraagd	voor
de	aanleg	van	het	sportcomplex	en	de	bouw	van	het	clubgebouw.	In	het	vierde	kwartaal	van
2024	kan	de	aanbestedingsprocedure	voor	de	aanleg	van	het	sportcomplex	worden	gestart.
Begin	2025	kan	dan	worden	gestart	met	de	realisatie	van	het	nieuwe	sportcomplex.	Hierbij	zal
nauwe	afstemming	zijn	met	VV	Egmond	over	de	aanleg	van	de	velden	enerzijds	en	de	bouw
van	het	clubgebouw	anderzijds.	De	bouwtijd	van	het	clubgebouw	kent	namelijk	een	langere
doorlooptijd	dan	de	aanleg	van	de	velden.

Vergunning	verleend	voor	reuzenrad	Egmond	aan
Zee
Het	college	heeft	op	27	februari	2024	besloten	om	een	omgevingsvergunning	te	verlenen	voor
het	reuzenrad	op	de	parkeerplaats	Boulevard	Zuid	in	Egmond	aan	Zee.	Het	gaat	om	een
omgevingsvergunning	voor	een	periode	van	3	maanden	in	de	zomer,	voor	de	komende	5	jaar.
Het	reuzenrad	wordt	bij	de	hoofdafgang	geplaatst	en	staat	parallel	aan	de	kustlijn.	De	exploitant
moet	nog	wel	jaarlijks	aanvullend	een	evenementenvergunning	aanvragen.	Momenteel	loopt	bij
de	rechtbank	een	juridische	procedure	over	een	handhavingsverzoek	van	twee	jaar	geleden
tegen	het	reuzenrad.	De	uitspraak	hierover	wordt	in	maart	verwacht.	Aangezien	dit	een
handhavingsverzoek	van	twee	jaar	geleden	betreft,	heeft	dit	geen	invloed	op	de	nu	verleende
omgevingsvergunning.

Hotel	Nassau	gereed	voor	tijdelijke	opvang
De	verbouwing	en	inrichting	van	Hotel	Nassau	is	gereed	als	tijdelijke	opvanglocatie.	Op	27
februari	stemde	het	college	in	met	het	afgeven	van	de	omgevingsvergunning	voor	het	in	gebruik
nemen	van	het	hotel	als	opvanglocatie.	Vanaf	eind	februari	worden	de	eerste	Oekraïense
bewoners	ontvangen.

Omdat	Hotel	Nassau	de	komende	jaren	niet	wordt	verbouwd,	is	deze	locatie	zeer	geschikt	om
een	groot	aantal	(Oekraïense)	vluchtelingen	op	te	vangen	voor	een	periode	van	drie	jaar.

Kennismaken	met	nieuwe	Oekraïense	bewoners
Om	inwoners	en	ondernemers	uit	Bergen	aan	Zee	de	mogelijkheid	te	geven	kennis	te	maken
met	hun	nieuwe	buurtbewoners,	organiseert	de	gemeente	op	korte	termijn	een	‘housewarming
party’.	Inwoners	en	ondernemers	uit	Bergen	aan	Zee	ontvangen	hiervoor	nog	een	persoonlijke
uitnodiging.

Landelijke	Hervormingsagenda	Jeugd
Kernboodschap
In	de	Landelijke	Hervormingsagenda	Jeugd	is	landelijk	een	agenda	opgesteld	met	maatregelen
die	leiden	tot	duurzame	verbetering	en	kostenreductie	binnen	de	jeugdhulp.	Regionaal	en	lokaal
gaan	we	de	komende	jaren	uitvoering	geven	aan	de	Landelijke	Hervormingsagenda	Jeugd.

Aanleiding
In	2023	is	een	akkoord	bereikt	over	de	Landelijke	Hervormingsagenda	Jeugd	door	het	Rijk	en
de	VNG.	De	Landelijke	Hervormingsagenda	Jeugd	heeft	als	doel	knelpunten	in	de	jeugdzorg
structureel	aan	te	pakken	en	het	jeugdzorgstelsel	financieel	houdbaar	te	maken	voor	de
toekomst.	Er	komt	onder	meer	een	aanpassing	in	de	reikwijdte	van	de	jeugdwet	en	gemeenten
worden	verplicht	regionaal	specialistische	zorg	in	te	kopen.	Waar	nodig	zullen	lokale	(jeugd)
teams	worden	versterkt	en	moet	integrale	samenwerking	met	aanpalende	domeinen	en
sectoren	worden	verbeterd.	Uithuisplaatsingen	worden	zoveel	mogelijk	voorkomen.	Het	is	de
grootste	hervorming	van	de	jeugdzorg	sinds	2015.
De	maatregelen	moeten	op	Rijksniveau	leiden	tot	een	besparing	van	de	financiële	middelen
jeugdhulp	oplopend	tot	structureel	1	miljard	vanaf	2027.

De	Landelijke	Hervormingsagenda	Jeugd	heeft	twee	doelen	die	aan	elkaar	zijn	gekoppeld:

1.	 Betere	tijdige	zorg	en	ondersteuning,	op	de	juiste	plek	en	wanneer	dat	nodig	is
2.	 Een	beheersbaar	en	daarmee	duurzaam	financieel	houdbaar	stelsel

Aan	de	hand	van	zeven	thema’s	wordt	de	Landelijke	Hervormingsagenda	Jeugd	uitgewerkt:

1.	 Reikwijdte	en	preventie
2.	 Toegang
3.	 Kwaliteit	en	effectiviteit
4.	 Kennis,	leren	en	ontwikkelen
5.	 Regionalisering
6.	 Inkoop	en	administratieve	lasten
7.	 Data	en	monitoring

De	Landelijke	Hervormingsagenda	Jeugd	is	opgesteld	door	de	‘vijfhoek’.	Deze	bestaat	uit	het
Rijk,	VNG,	vertegenwoordiging	van	jeugdhulpaanbieders,	zorgprofessionals	en
cliëntorganisaties.	De	komende	jaren	gaan	we	landelijk,	regionaal	en	lokaal,	samen	met	deze
partners,	uitvoering	geven	aan	de	Landelijke	Hervormingsagenda	Jeugd.

Vervolg
De	eerste	stap	is	dat	de	gemeenten	in	de	regio	Alkmaar	zicht	krijgen	op	de	actuele	stand	van
zaken	over	de	volledige	breedte	van	de	Landelijke	Hervormingsagenda	Jeugd,	zowel	lokaal	als
regionaal.	Op	basis	hiervan	wordt	een	implementatieplan	opgesteld.	Dit	implementatieplan
omvat	de	gewenste	aanpassingen	en	investeringen	en	de	besparingen	die	dat	uiteindelijk	moet
opleveren.	De	VNG	biedt	ondersteuning	bij	dit	proces	waarbij	ook	de	knelpunten,
ondersteuningsbehoeften	en	‘best	practices’	in	kaart	worden	gebracht.

Financiële	aspecten
De	maatregelen	uit	de	Hervormingsagenda	moeten	op	Rijksniveau	leiden	tot	een	besparing	van
de	financiële	middelen	jeugdhulp	oplopend	tot	structureel	1	miljard	vanaf	2027.	Daarnaast	heeft
het	kabinet	Rutte	IV	een	extra	besparing	ingeboekt	van	511	miljoen,	die	volgens	afspraak	met
de	VNG	voor	rekening	van	het	Rijk	komen.	Het	volgende	kabinet	zal	daarover	definitief	moeten
besluiten.	Deze	besparing	is	conform	de	richtlijn	van	de	Provincie	op	een	eerder	moment	al
verwerkt	als	stelpost	in	de	meerjarenbegroting;

2024					
2025					500.000																					
2026					500.000																						
2027					500.000																						
2028					500.000
						
Met	betrekking	tot	bovenstaande	besparing	wordt	aangegeven	dat	het	aan	de	Rijksoverheid	is
om	de	besparing	in	te	vullen	met	(wettelijke)	maatregelen.	Het	gaat	daarbij	om	maatregelen
waardoor	gemeenten	minder	middelen	nodig	hebben	of	waarbij	alternatieve	inkomsten
gegenereerd	kunnen	worden.	Ook	draagt	het	Rijk	het	budgettaire	risico	ingeval	(een	deel	van)
deze	maatregelen	geen	of	niet	tijdig	doorgang	vinden.

Voor	meer	informatie	zie	de	site	van	de	VNG:	https://vng.nl/artikelen/hervormingsagenda-jeugd

Plan	van	aanpak	Stichting	Schooldakrevolutie
In	de	zomer	van	2021	hebben	de	gemeenteraden	Noord-Holland	Noord	de	Regionale
Energiestrategie	(RES)	1.0	vastgesteld.	Hierin	staat	dat	de	regio	in	2030	3,6	TWh	aan
duurzame	energie	op	land	wil	opwekken.	Het	verduurzamen	van	maatschappelijk	vastgoed	in
de	gebouwde	omgeving	is	een	belangrijk	speerpunt	om	dit	doel	te	bereiken.

Om	de	klimaatambitie	te	realiseren	moeten	ook	schoolgebouwen	aangepakt	worden.	Voor	een
groot	deel	van	de	gebouwen	betreft	dit	reguliere	investeringen.	Voor	een	niet	gering	aanvullend
deel	betreft	het	meerkosten	voor	de	hogere	duurzaamheidsambities.

Het	schoolbestuur	is	het	orgaan	dat	de	eindverantwoordelijkheid	draagt	voor	beslissingen	die	te
maken	hebben	met	de	school	en	het	onderwijs	dat	gegeven	wordt.	Zo	ook	met	het
verduurzamen	van	het	schoolgebouw.	Dit	is	een	vrij	intensief	proces	en	vanuit	de	scholen	is	er
de	behoefte	om	hierin	begeleid	te	worden.	Stichting	Schooldakrevolutie	zet	zich	daarom	in	om
zonder	winstoogmerk	schoolbesturen	te	begeleiden	naar	de	installatie	van	zonnepanelen	op
onderwijsgebouwen.	De	elektriciteitsbesparing	die	hieruit	voortvloeit	wordt	omgezet	in
lesmateriaal	om	kinderen	kennis	te	laten	maken	met	schone	energie	en	klimaatverandering.

Plan	van	aanpak
Stichting	Schooldakrevolutie	overlegt	met	de	gemeente	welke	scholen	er	benaderd	kunnen
worden.	Er	zijn	11	scholen	in	de	gemeente	Bergen	die	in	aanmerking	kunnen	komen	voor	dit
traject.	Dit	zijn	scholen	die	nog	geen	zonnepanelen	hebben	of	waarbij	er	nog	veel	zonnepanelen
bij	kunnen.

Door	het	traject	in	te	delen	in	verschillende	fases,	worden	schoolbesturen	stapsgewijs	begeleid.

Basis
Het	contact	wordt	gelegd	met	de	verschillende	scholen	en	er	wordt	geïnventariseerd	welke
mogelijkheden	er	zijn.	Deze	fase	wordt	gefinancierd	vanuit	de	provincie.

Besluitvorming
Per	school	wordt	er	gekeken	of	er	een	business	case	is.	De	financiële	situatie	wordt
geanalyseerd	en	onderzocht	of	het	een	kortlopend	(<	1	jaar)	of	langdurig	traject	(>1	jaar)	zal
zijn.

Projectvoorbereiding
Het	voorbereiden	van	het	project	door	knelpunten	weg	te	nemen.	Onderzoek	naar	de
aansluitingen	en	dakconstructie	zijn	van	essentieel	belang.	Verduurzaming	als	onderdeel	van	de
educatie	gaat	vanaf	dit	moment	een	grotere	rol	spelen.	

Projectuitvoering
Het	daadwerkelijk	laten	plaatsvinden	van	het	project.	Alle	controles	worden	nagelopen	en
nazorg	vindt	indien	nodig	plaats.

Het	begeleiden	van	schoolbesturen	is	afhankelijk	van	diverse	factoren.	Hierdoor	kunnen
besturen	ervoor	kiezen	om	dit	traject	meerjarig	te	doorlopen.	Het	aanzetten	van	de	besturen	tot
verduurzaming	en	het	faciliteren	van	de	mogelijkheden	is	een	belangrijke	schakel	om	de
gestelde	doelen	te	behalen.	Deze	trajecten	worden	gefinancierd	door	de	middelen	die	al
gereserveerd	zijn	voor	de	energietransitie.	Over	de	voortgang	van	dit	project	wordt	u	op	de
hoogte	gehouden.

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.
Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt	u	zich	hier	afmelden.

U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.
Voor	een	goede	ontvangst	voegt	u	webredactie@debuch.nl	toe	aan	uw	adresboek.
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